

Bandinfo (deutsch)

A Bond Between wurde Anfang 2021 gegründet. Das Ziel der Band ist es Brücken zu schlagen. "Das können die Menschen sein, die wir jeden Tag treffen, oder einfach die genialen Bands, die es da noch gibt."

Ende Oktober 2022 wurde die Debüt-EP "Of Light & Suffering" veröffentlicht. Die Texte handeln von innerer Zerissenheit, Depressionen und dem, was andere von Dir als Person erwarten.

Musikalisch sind die fünf Ruhrpott-Jungs irgendwo zwischen groovigem Alternative-Metal, mit Death-, Thrash- und Hardcore-Elementen anzusiedeln.

Gesang (guttural und clean) – Kevin Leyendecker

Gitarre/Cleangesang – Phil Schölzel

Gitarre – Tristan Dully

Bass – Marius Wolpmann

Schlagzeug – Kevin Lesniewski

Bandinfo (english)

A Bond Between was formed in early 2021 with the intention to build bridges to anyone around, who is also interested in. "That may be the people we're meeting everyday in our lifes, or all the great other bands around the corner." In october 2022 A Bond Between released their debut EP "Of Light & Suffering". The lyrics are about inner struggle, mental health and what others expect of you as a person. The music of the five "Ruhrpott"-Guys is something between groovy alternative-metal, with influences of death-, thrash- and hardcore vibes.

Vocals (harsh and clean) – Kevin Leyendecker

Guitar/Cleanvocals – Phil Schölzel

Guitar – Tristan Dully

Bass – Marius Wolpmann

Drums – Kevin Lesniewski